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TC: EH-2MFMP 

 

第一天  吉隆坡 - 澳门 

集合于吉隆坡国际机场，乘坐亚航客机飞往澳门。抵达后，送往酒店休息。自由活动

（按名字入住）。 

 

第二天  澳门 - 吉隆坡     （午晚）  

早餐后，开始游览澳门代表性的建筑【大三巴牌坊】，为圣保禄教堂前壁遗址，教堂

在大火中彻底被毁，仅剩正面前壁。【哪吒庙】位於大三巴牌坊旁,为澳门历史城区的

一部份。参观【玫瑰圣母堂】、【大马路】、【议事亭前地】、【民政总署大楼】、

【澳门邮政大楼】、2005 年作為澳門歷史城區的部分被列入世界文化遺產。游览【妈

祖阁】最著名的名胜古迹之一，至今已逾五百年，主奉海神妈祖。途径【观音像】。

接着往游览【澳门塔】(底楼)(不含登塔 58 至 61 楼) 是全球獨立式觀光塔第十高的

观光塔。前往澳門首個主题公园【渔人码头】。前往游览【威尼斯度假酒店】。 
 

DAY 01 Kuala Lumpur – Macau  
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Macau. Pick up at Macau Pier and then 
transfer to hotel (check in by name). 
 
DAY 02 Macau – Kuala Lumpur     (BL)    
After breakfast, pick up at hotel and proceed to footsteps into the Historic Centre. Starts with Ruins of 
St. Paul, the front façade and the grand stone stairs are the only remains of the greatest church. Follow 
by Nacha Temple, This small traditional Chinese temple stands close to the remains of the principal 
Jesuit enterprise of the region. Next, visit St. Dominic Church which founded in 1587 by three Spanish 
Dominican priests who originally came from Acapulco in Mexico. After that, proceed to Cathedral, Av. 
Da Praia Grande, Leal Senado Building, Senado Square and General Post Office Building. Visit A-
ma Temple, it is and an exemplary representation of Chinese culture inspired by Confucianism, Taoism, 
Buddhism and multiple folk beliefs. Pass by Kun Iam Statue and visit Macao Tower (Ground floor) 
(optional to level 58 and 61 RM80). Next, head to interchange in Macao Fisherman’s Wharf. Lunch at 
Local Restaurant, and then visit Venetian Resort. End of Tour. 
*Optional Ferry Tickets: Please refer to ferry ticket rates. 


